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constaterende dat
o Er in de provincie nog fietspaden zijn waar de veiligheid niet optimaal is door

onvolkomenheden in de fietspaden, te denken valt aan putjes, bulties, gaten en

(beklinkerde delen) van fietspaden;
. ln de beleidsnota Fiets op pagina 30 de Fietserbond een twaalftal punten noemt ter

verbetering van de veiligheid van de Íietspaden,
. Een aantal van deze punten, o.a. punt 6: verwijderen van paaltjes en obstakels

relatief eenvoudig kunnen worden aangepakt;

oveMegende dat
. Fryslàn gaat voor een veilig fietsklimaat en dé fietsprovincie van Nederland wil

worden;
. Met de komst van de electrische fietsen en de hogere snelheden die daar bij horen,

deze onvolkomenheden grotere impact kan hebben;
. Een fietshelm op zichzelf de fietsveiligheid niet verbetert, maar de aanpak van

onvolkomenheden aan de fietspaden wel;

De Staten, in vergadering bijeen op 23 maart 2022

en gaan over tot de orde van de dag
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vezoeken het college van Gedeputeerde Staten
o Met de Fietsersbond, KNWU en NTFU een praktische regeling in te stellen voor het

melden van knelpunten op de Íietspaden.
. De komende twee jaar een bedrag van € 100.000 per jaar beschikbaar te stellen

voor deze kleine herstelwerkzaamheden aan de fietspaden van de provincie
Fryslàn, teneinde de fietsveiligheid op provinciale fietspaden te verbeteren.

. De dekking van deze gelden beschikbaar te stellen vanuit de middelen voor de
hoofdÍietsroutes.
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